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Punten voor de rondvraag commissie FD de dato 21 november 2023 
 
Fractie Vraag 

 
AB Punt 63 Opstellen beleid doelgroepen  

De wethouder heeft de tijdens de Begrotingsvergadering van 07/11/2023 aangegeven dat het alleen de wens van AB zou zijn om behandeling via 
de BOB-methode toe te passen. Fractie AB verneemt graag of er meerdere fracties zijn die deze wens ondersteunen. 
 

VSP Kasteel Oost 
• Kunt u ons de stand van zaken omtrent  Kasteel Oost aangeven? 
 
Onderzoek Wilhelminatorenvoetpad en Geboskevoetpad 
• Hoe is het met het onderzoek naar het Wilhelminatorenvoetpad en Gebosjkevoetpad?  
 
Afsleepregeling 
• Nu er een nieuw Parkeerbeleidsplan wordt vastgesteld is het college bereid om nu ook eens te onderzoeken of het wenselijk is dat de 

gemeente Valkenburg aan de Geul de beschikking krijgt over een afsleepregeling? 
 
Wandelpaden nabij Geulpark 
• De VSP wil nogmaals aandacht vragen voor de wandelpaden nabij het Geulpark. Mede door het aanhoudende slechte weer van de afgelopen 

tijd is dit hier weer een echte modderpoel. De vele ouderen welke normaal gesproken kunnen genieten van de natuur is het nu absoluut 
onmogelijk om dit gebied te bezoeken. Wanneer denkt het college om dit aan te pakken? 
 

PGP Kloosterkerk  
Er is ons ter ore gekomen dat er bij de Kloosterkerk een beveiligde oversteek, fietsenrekken en een invalidenparkeerplaats toegezegd zijn.  
• We weten dat de oversteekplaats meegenomen zal worden in gebiedsvisie Valkenburg-Oost. Wanneer kan hier meer duidelijkheid over 

gegeven worden?  
• Klopt het dat er een toezegging is gedaan voor het plaatsen van fietsenrekken en de realisatie van een invalidenparkeerplaats? Indien ja; 

wanneer gaat hier werk van gemaakt worden?  
 

VVD Klimaatrisico’s en huizenprijzen                                                                                                                                                                 
Item NOS “Toezichthouder neemt klimaatrisico’s mee in huizenprijzen”. Wat betekent dit voor de huizen in het overstromingsgebied in 
Valkenburg aan de Geul en elders? Moet er in de opstalverzekering rekening gehouden gaan worden dat huiseigenaren in deze 
overstromingsgebieden zich hiervoor extra kunnen verzekeren (een soort funderingsverzekering) zodat hun huis niet ineens 50-100.000 euro 
minder waar wordt?  

• Kan de gemeente hierin iets betekenen?  
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Terrein Hanos 
• Allereerst de vraag hoe het staat met de gesprekken (de eventuele aankoop) rondom het terrein van de Hanos? 
• In het verlengde daarvan de vraag hoe u staat tegenover ons idee om van de grond aldaar (het Hanos terrein) een bedrijfsverzamelterrein te 

maken? Een bedrijfsverzamelterrein met het idee om daar bedrijven, die nu in een van de kernen van Valkenburg aan de Geul gevestigd zijn, 
te vestigen. Op de plekken in die kernen kunnen we dan inzetten op woningbouw voor jongeren/starters. 

 
Grazers (schapen en geiten) hellingen Plenkertstraat 
Tijdens de participatie wandeling Valkenburg-West, november 2021, was er onder vele deelnemers groot enthousiasme om op een deel van de 
hellingen in de Plenkertstraat grazers als schapen en geiten in te zetten om het groen kort te houden. 
Wethouder Weerts maakte vorig jaar kenbaar dat dit idee onderdeel zou zijn van het verdere uitwerkingsplan.  
• Hoe staat het daarmee? En kan de wethouder dit idee naar voren halen om separaat te onderzoeken/uit te voeren? 
 
 
Startbouwimpuls (SBI) 
In de Limburger van vanochtend staat dat Limburg bijna 16 miljoen euro krijgt om snel te kunnen starten met de bouw van een heel aantal 
woningen, waarvoor al een vergunning is afgegeven. Daarbij staat ook de gemeente Valkenburg aan de Geul benoemd.  
• Kunt u aangeven welk project dit in onze gemeente is?  
• En op welke termijn kan dat project dan van start gaan door deze impuls? 
 
Stand van zaken verkoop Kasteel Oost 
• Kunt u ons aangeven wat de stand van zaken is m.b.t. de verkoop van Kasteel Oost? 
• Heeft het college al een besluit genomen over de verkoop?  
• Wanneer gaat u ons informeren?  
• En wanneer u ons informeert, kunt u dan ook een inhoudelijke toelichting geven waarom u voor de desbetreffende koper heeft gekozen? 

 


